
 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2023/24, která se konala 

4.12.2023  v Brandýse  

 

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr.M.Franěk, Ing. P.Čeněk, Ing. T.Benda, M.Modr 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2.  Finanční záležitosti – stav účtu, předpokládané náklady 

3. Soutěže – průběh 

4. Různé  

 

Ad.1 

Kontrola proběhla, úkoly splněny. 

 

Ad2. 

 

- B.Žánová seznámila členy se stavem účtu. Od ČBF došla polovina přislíbené dotace na 

činnost svazu, proto budou následné výdaje omezeny pouze na nutné. Další výdaje bude 

Výbor plánovat až podle skutečnosti 2024 

Ad3. 

- Proběhly první kvalifikace, bohužel u chlapců U13 se Beroun dostavil v 9 hráčích, zápas 

kvalifikace nemůže probíhat na přátelské dohodě a tak byly 2/4 odehrány v nižším počtu 

- Ze soutěží nejsou hlášeny žádné problematické případy, některá utkání jsou odkládána 

kvůli nemocnosti 

- Vzhledem k rozdílné úrovni používání elektronického zápisu osloví Výbor kluby 

dopisem, kde bude oznámen další postup. V dívčí části je lepší používání, příští zasedání 

bude navrženo zrušení povinnosti papírového zápisu. 

- Rozhodčí budou upozorněni na nutnost udělat v zápise poznámku o nefunkčnosti EZ 

- Výbor diskutoval stížnosti na chování trenérů a diváků v utkáních mini a bude se tím 

nadále zabývat. Je třeba apelovat na rozhodčí a toto chování postihovat. Kluby budou 

opět upozorněny na etický kodex a jeho části, zejména: 

- Vytvářím prostředí, ve kterém se moji svěřenci vzájemně podporují 

- Podporuji vzájemný respekt na základě obecných lidských hodnot, a ne podle úrovně 

hráčů 

- Respektuji soupeře a rozhodčí 

- Cením si všech, kteří přiznají svou chybu nebo porušení pravidel, všech, kteří se chovají 

dle etického kodexu hráče/trenéra a toto umím ocenit 

- Vítězství má pro mě význam, pouze když je dosaženo korektně a podle pravidel 

- Výbor apeluje na trenéry mini, aby si uvědomili, že dlouhodobá soutěž je pouze 

PŘÍPRAVNÁ, bez vlivu na další postup a měla by sloužit pouze k tomu, aby hráči měli 



 

ze hry radost a zdokonalovali se v ní. Není přípustné vytvářet na ně a na rozhodčí 

nadměrný tlak v těchto zápasech, které vy měly sloužit jen k rozvoji basketbalových 

dovedností a posílení vzájemnosti ve sportu. Proto takto koncipovanou soutěž máme a 

proto ji i rozhodují rozhodčí, kteří by se měli ve svých činnostech zlepšovat a tenéři by 

jim měli být zpětnou vazbou nápomocni, nikoli před hráči dokazovat svoji nadřazenost 

a výbuchy vzteku strhávat i diváky k podobnému chování. Případy, na které byl Výbor 

upozorněn budou sledovány a z nich vyvozeny další opatření. 

- Na druhou stranu nabízí Výbor možnost klubům, které očekávají vyhrocená utkání, aby 

požádali T.Bendu o posílení delegace 

 

Ad 4. 

- Od další sezóny budou rozhodčí hrazeni bezhotovostně. Podrobnosti probere Výbor na 

některém z dalších zasedání a vysvětlí zástupcům klubů na VH a schůzce klubů v roce 

2024 

- Byl schválen Statut ČABT, 18.3.2024 se v Pardubicích bude konat VH 

- Byla dokončena Ročenka, T.Benda vyzve ČABR, aby ji doplnili o další fakta 

 

 

Na setkání se dostavili další zástupci rozšířeného vedení oblasti: 

Přítomni: J.Veselý, J.Žalud, R.Hniličková, E.Antošová, Z.Matějček, T.Masár 

Omluveni : L.Peterková 

-Výbor přijal zprávy z jednotlivých oblastí činnosti 

DK – vše v pořádku, nejsou řešena žádná pochyben 

DOK – upozornění klubům, že pokud se žádá o dotaci na turnaj, musí být vyúčtována v měsíci, 

kdy byla akce uskutečněna. Kluby budou upozorněny současně s možným vypsání příspěvků 

v roce 2024 

- Fakturace RV – na faktuře pro další rok poznamenat datum 

- Pro další konání letních školení rozhodčích doporučeno požadovat příspěvek od oblastí, 

kde školí naši rozhodčí.   

OT – upozornění na vzrůstající tlak oddílů z Prahy na hráče U11 -13 k přestupu do Prahy. Pro 

takto malé hráče je tento přestup nevhodný a velmi zatěžující 

- V regionu vzniká další oddíl – Líbeznice 

- Nominace hráčů na RV U14      

Zapsala: B. Žánová  


